


 Köszönöm, hogy ilyen sokan eljöttek! 

 Köszöntöm Dr. Kárpáti Juditot

 Közel két éves munka után jutottunk el ehhez a naphoz 

 Remélem nem félnek tőle. Eddigi 35 bevezetés sikeres!

Miért fejlesztettük a QB-Pharma II.-t?

 Hogy Önöknek jobb és könnyebb legyen

 Hogy a „szolgáltató” programmal hatékonyabban 

segítsünk

 Hogy kedvező referenciánkat erősítsék.

 Hogy konkurenseinknél jobbat tudjunk adni



 Szolgáltató program. Rengeteg háttér munkával!

 Az új megjelenés, érintőképernyő használata gyakorlatban hasznos

 Az elmúlt nyolc év új informatikai fejlődés lehetőségei beépítve.

 A nyolc éve részben meghagyott DOS-s örökséget végleg kivettük

 Amiről 7-8 éve beszéltünk (kommunikáció) ma már gyakorlat és a 

következőkben szükséges volt a változtatás:

 Megváltozott igények miatt folyamatok (pl. rendelések)

 Többszörösére növekedett a kommunikációs szereplők száma

 Törzsek átdolgozása, egységesítése. (plusz infók, képek, stb.)

 Új lehetőségek (E2K, szakmai információk megjelenítése, 

érintőképernyő, stb.





Vezetők: Rendszergazdák:

Programozók:

Hardveresek:




